

HONOR

全自动高精度横纵切机 (A3/A4) Automatic High-precision Cross & Vertical cutting Machine (A3/A4)

使用范围及特点

本机适用于各种办公用纸、高光相纸、以及纸塑复合类等卷筒包装材料的
截切成A1、A2、A3、A4等不同尺寸的片张材料。

1. 本机采用PLC触摸屏控制，伺服电机控制定长裁切。
2. 传动系统采用气动、光电传感器等集中控制，本机集光、电、气一体，操作简便，裁切精度高，机械稳定，噪音低等优点。
3. 电机变频调速，自动计数，报警停车，磁粉张力控制。可纵向多段分切，废边采用风机自动排除。
4. 可以多卷同时横、纵裁切。

PERFORMANCE AND CHARACTERISTICS

This machine is suitable for cutting big rolling packaging materials such as office, paper-plastic, photo paper material, etc to different size (A1, A2, A3, A4).

1. It adopts PLC touch screen control, servo motor for controlling constant-length cutting.
2. It adopts pneumatic, photoelectric sensor for controlling transmission system, with photo, electric, gas together, it has the functions of easy operation, high precision, good stability, low noise.
3. This machine has the functions of the frequency converter timing device, auto-matic counting, stop working by alarm magnetic powder tension control, can be cutted vertically, adopt blower to get rid of waste.
4. This machine can be with 1 roll, 2 roll, 4 roll loading system.



主要技术参数 Performance And Characteristics

型 号	Model	HONOR-1100D	HONOR-1400D
有效宽度	Max.width of cutting	1100mm	1400mm
原材料最大直径	Max diameter of material	φ1400mm	φ1400mm
纵向分切最小宽度	Min.width of cutting	50mm	50mm
裁切长度	Length of cutting	20-400mm	20-400mm
裁切速度	Speed	10-180times/min	10-180times/min
裁切精度	Precision	±0.2mm	±0.2mm
电源总功率	Total Power	9.5kw	11kw
机器重量	Weight	5000kg	5200kg
外形尺寸	Overall dimension(LxWxH)	10000x1900x2100mm	10000x2200x2100mm

数据如有更改，恕不另行通知。 Design and specifications are subject to change without notice.

HONOR
09

Email: info@honor-machinery.com